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 Министар спољних послова Србије Ивица Дачић је, коментаришући то што је руски
амбасадор Александар Боцан Харченко напустио конгрес СПС због видео поруке
опозиционог грчког политичара Алексиса Ципраса, рекао је да ''не желимо никога да
цензуришемо'', али и да Србија неће нарушити пријатељство са Русијом и Кином.

  

Дачић је нагласио да Србија неће одустати од своје принципијелне политике и да мора
да води рачуна о свом европском путу.

  

“Ми не желимо да цензуришемо оне који долазе или разговарају са нама, то није наш
политички став“, рекао је Дачић за ТВ Пинк и додао да у Србију долазе разни страни
званичници и да Србија не може да се бави тиме шта ће они да кажу, преноси нова.рс.

  

Он је навео да се у суботу десила, како је рекао, непријатност, на конгресу СПС.
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„Све наше странке имају партнере у Европи, а проблем је у томе што је данас у Европи
наратив о Русији такав, као што је говорио господин Ципрас, да је реч о противправној
инвазији и тако даље. Ту је руски амбасадор одреаговао и изашао, то му се није допало“,
рекао је Дачић.

  

“Шта ја да радим, да кажем да нећу више ни са ким из Европе да разговарам, да се
Русија не би наљутила? То није реално, то није у нашем интересу“, додао је министар.

  

Видети још:

  

Александар Боцан Харченко: Био сам принуђен да напустим конгрес СПС због
видео-поруке Ципраса. Грк је кренуо с потпуно неоснованим, лажним оптужбама на
рачун Русије, почео је да блати моју отаџбину

  

(Нова.рс-Н1)
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